

21/10/2020 — СТАРТ ЕЖЕГОДНОЙ ПРОГРАММЫ BUSINESS ZOOM (ДЛЯ РУКОВОДИТЕЛЕЙ И СОБСТВЕННИКОВ МАЛОГО И СРЕДНЕГО БИЗНЕСА) В СТОКГОЛЬМСКОЙ ШКОЛЕ ЭКОНОМИКИ В РОССИИ

С 2017 года Стокгольмская Школа Экономики предлагает программу Business Zoom — для собственников и директоров среднего и малого бизнеса, а также руководителей подразделений.

[Business Zoom](#) – динамичный взгляд на теорию и практику эффективного менеджмента.

Программа будет полезна всем, кто планирует развитие своего бизнеса и хочет раздвинуть свои горизонты.

21/10 – LAUNCH OF THE ANNUAL PROGRAM BUSINESS ZOOM (FOR DIRECTORS AND OWNERS OF SMALL AND MEDIUM BUSINESS) AT STOCKHOLM SCHOOL OF ECONOMICS RUSSIA

Since 2017 Stockholm School of Economics offers an open education programme Business Zoom for owners and directors of small- and middle-size business, or those in charge of business departments.

[Business Zoom's](#) unique approach is a dynamic insight into theory and practice of effective management.

The programme is also useful for specialists in different areas of business who wish to foster their professional development and broaden management perspective.